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صفحه 9
پنج شنبه ۸ خرداد ۱۳99 
۵ شوال ۱۴۴۱ - شماره ۲۲۴۷۶

یکی از رســانه های فرانسوی از ویلی سانیول به عنوان سرمربی جدید تیم ملی فوتبال ایران 
خبر دادند.

سایت فوت مرکاتو فرانسه نوشت ویلی سانیول ۴۳ ساله که سابقه هدایت بوردو را در کارنامه دارد و در سال 
۲۰۱۷ نیز کمک مربی بایرن مونیخ بود، دو سالی است که به عنوان کارشناس فوتبال در RMC فعالیت داشته 
اســت و اکنون خبر داد همکاری اش با این شبکه تلویزیونی به پایان رسیده است و او قصد دارد به مستطیل 
سبز برگردد و هدایت تیمی را عهده دار شود. سانیول با فدراسیون فوتبال ایران در ارتباط بوده است تا بتواند 
هدایت این تیم را که در رده ۳۳ رده بندی فیفا اســت بر عهده بگیرد. نظرات مثبتی درباره ســانیول در ایران 

وجود دارد و باید دید چه تصمیمی گرفته می شود. 
انتشــار این خبر واکنش فدراسیون فوتبال را به دنبال داشت تا جایی که علوی سخنگوی این فدراسیون 
گفت: هیچ مذاکره ای میان فدراســیون فوتبال ایران و ویلی ســانیول وجود نداشته است. وی افزود: تیم ملی 
تحت سرمربیگری دراگان اسکوچیچ به فعالیت خود ادامه خواهد داد. بر این اساس، موارد مطروحه در این باره 

همچون شایعات مشابه گذشته عاری از واقعیت است.

رد ادعای رسانه فرانسوی توسط فدراسیون فوتبال
رئیس کمیته ملی المپیک با تاکید بر اینکه المپیک ۲۰۲۰ قطعا برگزار خواهد شد گفت: باید تلاش کنیم از 

تمام ظرفیت مربیان ایرانی استفاده کنیم.
رضا صالحی امیــری درخصوص امکان لغو المپیک ۲۰۲۰ توکیو گفت: تا دیروز ابلاغیه هایی که از کمیته بین المللی 
المپیک برای ما روزانه ارسال می شد قرار بر قطعی بودن برگزاری رویداد المپیک است تقریباً تمام فدراسیون های جهانی 
تقویم برگزاری رویدادهای کسب سهمیه و جهانی را از نیمه دوم سال اعلام کردند و همه  اتفاقات بیانگر برگزاری این رویداد 
در ســال ۲۰۲۱ اســت. وی افزود: توماس باخ رئیس کمیته بین المللی المپیک اعلام کرده است که اگر به هر دلیلی کرونا 
ادامه پیدا کند و شرایط تابستان سال بعد هم مثل شرایط امروز باشد و هیچ امکان کنترل موضوع کرونا نباشد به خودی 
خود المپیک لغو خواهد شد. ارزیابی همکاران من در کمیته ملی المپیک و کادر سرپرستی المپیک ۲۰۲۰ و سجادی نظر 

به برگزاری قطعی المپیک دارند.
رئیس کمیته ملی المپیک کشــورمان درخصوص حضور مربیان خارجی در ورزش کشــور با توجه به مشکلات ارزی 
تصریح کرد: در این خصوص باید با مطالعه و با منطق منافع ورزش ســخن گفت و آن چیزی که در چهارچوب سیاســت 

فعلی ورزش است ما از حداکثر ظرفیت مربیان داخلی استفاده کنیم تا بتوانیم هزینه های کمتری بپردازیم.

رئیس کمیته ملی المپیک: ارزیابی ما برگزاری قطعی المپیک توکیو است

خواندنی از ورزش ایران

یادی از شهید مدافع حرم عبدالله اسکندری
چشم به نگاه الهی

ششمین ســالگرد شهادت شــهید مدافع 
حرم ســردار عبدالله اسکندری را هم پشت سر 
گذاشــتیم. این شــهید، از پیشکسوتان عرصه 
رزم اســت. وی هم در کردســتان به تار و مار 
گروهک های تروریســتی پرداخت، هم هشــت 
سال دفاع مقدس حماسه ها آفرید و هم در مقابل 
عربده کشی تروریست های تکفیری ایستاد و در 
نهایت نیز به هدف خودش یعنی شهادت رسید. 

شــهید اســکندری در عملیات های خیبر، بدر، والفجر8، کربلای۱،۳،۴،5،8، 
والفجر۱۰، بیت المقدس۴و۷ حضور موثری داشت. وی در دوران بازنشستگی 
نیز از پای ننشست و به عرصه نبرد پا گذاشت. خودش یک بار گفته بود: »به 
والله قسم اگر ببینم باب شهادت در هر گوشه از جهان باز شده است، با آغوش 

باز به آنجا رفته و تا شاهد شهادت را در آغوش نکشم باز نخواهم گشت.«
عبدالله اسکندری سرانجام به آرزوی خود رسید و در اول خرداد ۱۳9۳ در 
حین ماموریت بر اثر اصابت گلوله تک تیرانداز داعشــی به شهادت رسید و به 
جمع شهدای مدافع حرم پیوست. شهید اسکندری از نسل سرداران عاشورایی 
بود که همچون مولایش حســین، پس از شهادت ســر از تنش جدا کردند و 
پیکرش بی ســر به خاک سپرده شد. شهید مدافع حرم عبدالله اسکندری، قلم 
بســیار زیبایی داشــت. در بخش هایی از یک مناجات نامه که از وی به یادگار 
مانده، نوشــته بود: »خدایا ماه رجب بگذشت و من از خود نگذشتم پس تو از 
ما بگذر... خدایا از من آهی از تو نگاهی... از خود دور شدن و به محبوب خود 

نزدیک شدن را به ما عطا فرما.«

سخنگوی فدراسیون پزشکی ورزشی اعلام کرد

نیاز به 4000 تست کرونا در لیگ برتر
لغو مسابقات فوتبال در دستور کار نیست

اخبار کوتاه از فوتبال

سرویس ورزشی-
با وجود رعایت نشــدن پروتکل های بهداشتی و افزایش 
شــمار مبتلایان به کرونــا در تیم های فوتبال، ســخنگوی 
فدراسیون پزشکی ورزشی می گوید هیچ بحثی در مورد لغو 

کامل مسابقات وجود ندارد.
برگزاری فوتبال بعد از شــیوع کرونــا در ایران تبدیل 
به مناقشــه جدی میان تیم ها شــده اســت. رعایت نشدن 
پروتکل های بهداشــتی به طور دقیــق، افزایش مبتلایان به 
کرونا، تعلیق فعالیت های تمرینی تیم ها و تناقض در اظهارات 
مســئولان این گمانه زنی را بوجود آورده که برگزاری ادامه 

رقابت های لیگ برتر کار دشواری است.
در ادامــه ابتلای بازیکنان و مربیــان تیم ها به ویروس 
کرونا، دیروز هم خبرها حکایت از آن داشت که تست کرونای 
۳ بازیکن و یک مربی پارس جنوبی مثبت اعلام شده است. 
اعضای تیم پارس جنوبی در شــرایطی که با مشکلات مالی 
دست و پنجه نرم می کنند حالا یک دغدغه جدید نیز برای 
آنها پیش آمده که به مثبت شدن تست کرونای ۴ عضو این 
تیم برمی گردد.پارســی ها روز دوشنبه قبل از ترک تهران به 
ســوی جم برای برپایی اردوی ۱۰ روزه در پایتخت تســت 
کرونــا دادند و امروز جواب این تســت ها آمده که از مثبت 
شده تست کرونای ۴ عضو تیم حکایت دارد. ۳ بازیکن پارس 
جنوبی و یکی از مربیان این تیم تســت کرونایشــان مثبت 
شده و حالا باید به قرنطینه بروند. همچنین مسئولان پارس 
جنوبی تدابیر ویژه ای برای بهبودی هرچه  ســریع تر این ۴ 

عضو خود در نظر گرفته اند.
 بی اطلاعی فوتبالی ها از پروتکل بهداشتی

از زمان انتشــار پروتکل بهداشتی که حاکی از تصمیم 
نهایی مســئولان دولتی و ورزشی برای آغاز رقابت های لیگ 
بود، رفته رفته مخالفان مجبور شدند تمهیدات لازم را برای 
شــروع مســابقات فراهم کنند و پا به توپ شوند اما مثبت 
شدن تســت کرونای فوتبالیســت ها و عوامل تیم ها مجددا 
فعالیت های ورزشی را در چند تیم به حالت تعلیق در آورده 

است.
در جریــان اتفاقات اخیر یک تناقض جدی در اظهارات 
مســئولان فوتبال و وزارت بهداشت وجود داشت که نشان 
دهنده عدم هماهنگی مســئولان و همین طــور در جریان 
نبودن مسئولان فوتبالی اســت.بندی در پروتکل بهداشتی 

فوتبال وجود دارد مبنــی بر اینکه در صورت وجود بیش از 
پنج نفر با علائم مثبت یا مثبت شدن تست های تشخیصی 
مبنی بر ابتلای فرد به کووید ۱9، فعالیت تیم مربوطه تا زمان 
بهبود مبتلایان و کســب گواهی سلامت، معلق خواهد شد. 
این در حالی است که سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات 
سازمان لیگ در واکنش به وجود بیش از 5 نفر مبتلا به کرونا 
در تیــم گل گهر گفته بود که این تیم با قرنطینه مبتلایان، 
می تواند به تمرینات خــود ادامه دهد و این موضوع مربوط 
به زمان برگزاری مســابقات است اما بعد از گذشت چندین 
ســاعت، محسن فرهادی، معاون مرکز سلامت محیط و کار 
وزارت بهداشت با رد اظهارات مهدی، اعلام کرد که اگر بیش 
از پنج نفــر در تیمی به کرونا مبتلا شــوند، این تیم اجازه 

تمرین هم نخواهد داشت.
پــس از ایــن اظهارات که نشــان دهنــده بی اطلاعی 
فوتبالی ها از این پروتکل است، تیم فولاد هم از مثبت شدن 
تســت کرونای پنج نفر از بازیکنان خود خبر داد که نشــان 
دهنــده قرار گرفتن این تیــم در معرض خطر لغو تمرینات 

است.
کرونا، معضل تک ضلعی نیست

با تمام این تفاسیر سخنگوی فدراسیون پزشکی ورزشی 

می گوید هیچ بحثی در مورد لغو کامل مسابقات وجود ندارد. 
سعیدی روز گذشــته در گفت و گویی با رادیو ورزش عنوان 
داشت: کرونا معضل تک ضلعی نیست؛ بحث روانی و نشاط 
اجتماعی و شــرایط اقتصادی هم مهم است. همه این موارد 
در تصمیمات مد نظر قرار می گیرد. هنوز هیچ تصمیمی برای 
لغو کامل مسابقات گرفته نشده و هیچ بحثی هم در این باره 
نیســت. تمام سعی خود را می کنیم که مسابقات با سلامت 

کامل انجام شود. 
وی در مورد اینکه آیا تســت هایی که باشــگاه ها انجام 
می دهند مــورد تایید فدراسیون -پزشــکی ورزشــی قرار 
دارد، اظهار داشــت: تســت هایی که انجام می شود، توسط 
آزمایشگاه هایی است که تست PCR انجام می دهند که قبلا 
تاییدیه را از وزارت بهداشت گرفته اند. این شبهه که شخص 
به آزمایشــگاه ســر کوچه می رود و آزمایش انجام می دهد، 
وجود ندارد. منتها در جلســه  روز گذشته قرار شد که ما دو 
یا سه آزمایشــگاه که دقت بالاتری دارند را مشخص کنیم. 
چون میزان دقت ممکن اســت متفاوت باشد، نه اینکه کلا 
منتفی شــود و البته نحوه نمونه گیــری  نیز در میزان دقت 

تست تاثیرگذار است.
ســعیدی در مــورد دقت کیت ها عنوان کــرد: کیت ها 

برندهای متفاوتی دارند که تاییدیه جهانی و وزارت بهداشت 
خودمان را دارند. منتها دقت کیت هم ممکن است متفاوت 
باشــد. خود PCR در بهترین حالت ممکن است بین سی یا 
چهل درصد منفی کاذب بدهد و این مشــکلی است که کل 
دنیا دارد. باید راهکاری پیدا کنیم که بهترین و یکسان ترین 
نتیجه را به دست بیاوریم و این موضوع دیروز در دستور کار 
قرار گرفت. یکی از موارد خیلی مهم در لیگ این اســت که 

همه یکسان باشند.
سخنگوی فدراسیون پزشکی-ورزشی در مورد اینکه آیا 
امکان نداشــت از ابتدا برای هر استان که تیم فوتبال دارد، 
چند آزمایشــگاه مشــخص را اعلام  می کردند که این همه 
پراکندگی نباشد، گفت: یکی از مشکلاتی که وجود دارد این 
اســت که این تعداد آزمایشــگاه در سراسر کشور نیست. به 
همین دلیل گفتیم شاید بشــود در تهران سه آزمایشگاه را 
مشخص کرد که دوستان از آن  آزمایشگاه به استان مربوطه 
بروند. نهایتا کادر آزمایشگاه باید یک بلیت هواپیما بگیرند و  

بروند که این را هم در دستور کار قرار دادیم.
ســعیدی در مورد اینکه آیا درصد منفی کیت ها مشکل 
ایجاد نمی کند، اظهار داشت: جمیع جوانب پزشک را به این 
نتیجه می رســاند که فرد احتمال ابتلا به کووید ۱9 را دارد. 
 PCR یکی از مسائل علایم است، دوم شرح حال، سوم تست
و در درجه بعد اگر لازم شــد تست سرولوژی است. در هیچ 
کجــای دنیا هم صرفا به دلیل PCR چنین چیزی را قضاوت 

نمی کنند و واقعا اینطور نیست.
وی در مورد اینکه تست ها گران هستند و به نظر می رسد 
یکی از دلایلی که باشگاه ها می گویند مسابقات تعطیل شود 
همین  مســئله است، گفت: این درست اســت. برآوردی که 
کردیم، فقط در لیگ  برتر تا انتهای مسابقات چهار هزار تست 
لازم است. روز  سه شنبه در جلسه قرار شد با وزارت بهداشت 
رایزنی کنیم تا باشــگاه ها از تعرفه دولتی اســتفاده کنند. با 
ســه آزمایشگاه هم قصد داریم رایزنی کنیم که تا حد ممکن 
تخفیف بگیریم و هزینه را پایین بیاوریم. سعیدی تصریح کرد: 
می دانم که بعضی از تیم ها با مراکز بهداشت رایزنی  کردند و 
به صورت رایگان این  تســت را انجام دادند. اگر بتوان چنین 
کاری هم کرد، خیلی عالی می شود. اگر وزارت بهداشت این 
کمک را به ما بکند و این قضیه را مهم تلقی کنند تا مشکل 

باشگاه ها حل شود، نورعلی نور می شود.

گل محمدی: کسی تضمین می دهد با تعطیلی لیگ کرونا از بین برود؟
ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس در واکنش به اظهارات همتای خود در 
باشگاه استقلال گفت: کسی تضمین می دهد با تعطیلی لیگ کرونا از بین برود؟

 یحیی گل محمدی بعد از برگزاری نشســت با مهدی رسول پناه سرپرست 
باشگاه گفت: به صورت هفتگی جلسه برگزار می کنیم.صحبت های مان در مورد 
وضعیت تیم و بازیکنان بود و امکاناتی که برای انجام تمرینات لازم اســت. این 
جلسات پابرجاســت و کار های مان را با یکدیگر همانند جلسه امروز هماهنگ 
می کنیم.گل محمــدی افزود: تعجب می کنم از اینکه برخی باشــگاه ها عنوان 
می کنند هزینه گرفتن تســت کرونا از اعضــای تیم مان را نداریم. به نظرم آنها 
بیشتر به این سمت فرار می کنند که برای ادامه مسابقات لیگ هزینه نکنند. آیا 
باشگاه هایی که دنبال تعطیلی لیگ هستند حاضرند پول قرارداد بازیکنان شان 
را بدهند؟ ممکن اســت ویروس کرونا تا 6 ماه دیگر ادامه داشته باشد و در آن 
صورت باشــگاه ها حاضر خواهند شــد تا نیم فصل آینده دستمزد بازیکنان و 
مربیان خود را بپردازند؟گل محمدی در مورد اینکه فرهاد مجیدی در نامه ای به 
مدیرعامل استقلال خواسته سازمان لیگ تضمین دهد که کسی با شروع دوباره 
لیگ کرونا نگیرد، اظهار داشــت: کسی هست که تضمین دهد با تعطیلی لیگ 
کرونا می رود؟ هیچ کس نمی تواند تضمین دهد که بازیکن و مربی کرونا نگیرد. 
در حرف هایم گفتم مســئله رعایت پروتکل های بهداشتی خیلی مهم است. در 
همه شــغل ها امکان ابتلا به ویروس بالاســت و فوتبال هم یکی از این مشاغل 
اســت. اینکه بخواهیم بترســیم از اینکه کسی کرونا بگیرد و به خاطر آن لیگ 
را تعطیل کنیم تصمیمی اشــتباه است. اکثر کشورها بزرگ دنیا به این نتیجه 

رسیدند که لیگ شان را با وجود ویروس کرونا برگزار کنند.
جلالی: با تعطیلی مسابقات و خانه نشینی چیزی درست نمی شود

ســرمربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان گفت: با تعطیلی مسابقات کرونا از 
بین نمی رود و فوتبال هم باید زندگی با این بیماری را یاد بگیرد.

مجید جلالی در ارتباط با مثبت شدن تست برخی از بازیکنان و اعضای تیم 
فوتبال گل گهر گفت: این اتفاق باعث شد فعلا تمرینات را شروع نکنیم. در تست 
اولی که از اعضای تیم گرفته شد، تست برخی مشکوک بود و البته روز گذشته 
هم آزمایش دادیم که قرار اســت نتیجه قطعی در این تســت مشخص شود. 
افرادی که وضعیت مشــکوکی دارند در قرنطینه هســتند تا به شرایط طبیعی 
برگردنــد.وی درباره اینکه برخی اعتقاد دارند با این شــرایط برگزاری بازی ها 
ریســک بزرگی است، خاطرنشان کرد: برخی باشــگاه ها از مثبت شدن تست 
برخی از اعضایشــان خبر دادند و این در حالی اســت که بازیکنان در تمرین 
گروهی یا بازی های رسمی حاضر نشده بودند. من نمی توانم در مورد تعطیلی یا 
ادامه لیگ نظر بدهم چون این یک بحث کارشناســی است و حتی اعتقاد دارم 
که رسانه ها هم نباید از ما چنین سؤالاتی را بپرسند.جلالی افزود: فقط می توانم 
یک موضوع مهم را بگویم، تمام دنیا به این نتیجه رسیده اند که با تعطیل کردن 
و خانه نشــینی چیزی درست نمی شــود و ما باید با این بیماری کنار بیاییم و 
نکات بهداشــتی را تا جایی که ممکن است رعایت کنیم. فوتبال هم به نوعی 
باید زندگی با کرونا را یاد بگیرد. با این حال بحث تعطیلی یا ادامه مسابقات یک 
موضوع کارشناسی است که مســئولان باید در موردش صحبت کنند. در این 
مدت بســیاری از هموطنان خودمان را از دست دادیم و طبیعتا سلامتی افراد 

موضوع بسیار مهمی است.
پرونده پرسپولیس و برانکو به CAS رفت

معاون حقوقی پرسپولیس گفت: این حکم 6 ماه قبل باید قطعی می شد و 
در آن مقطع پول پرداخت می شد اما باید که امکان پرداخت این وجوه را داشته 
باشیم. مهدی خواجوند درخصوص شــکایت برانکو، اظهار داشت: این موضوع 
به کرات توضیح داده شــده است. در سایت باشگاه به تفصیل توضیح داده ایم. 
آخرین اقدام درخصوص پرونده برانکو را دیروز انجام داده ایم. شــکایتی که به 
 CAS باید می شد را انجام دادیم. لایحه تنظیم و دفاعیات تعریف شد و به CAS
ارائه شــده و منتظر تصمیم هســتیم.وی درخصوص هزینه شکایت در دادگاه 
CAS عنــوان کرد: دو تکلیف وجود دارد. من یک تکلیف حقوقی دارم، وظیفه ام 
هست به عنوان شخص حقوقی در زمان مقرر پرونده را پیگیری کنم.این حکم 
6 ماه قبل باید قطعی می شــد و در آن مقطع پول پرداخت می شد و باشگاه در 
شــرایط خاص خودش قرار دارد که امکان پرداخت این وجوه را داشته باشیم و 
چیزی که مدیریت باشگاه شدیدا پیگیر آن است امکان صحبت و مصالحه است 
و این موضوع پیگیری می شود.خواجوند در رابطه با بازگشت بازیکنان خارجی 
علی الخصوص استوکس، خاطرنشــان کرد: درخصوص استوکس در حال طی 
کردن پروسه قانونی هستیم، نامه هایی که باید ارسال می کردیم را فرستاده ایم 

و پیگیر شرایط استوکس هستیم.

*به نظر می رســد رئیس فدراســیون والیبال قصد دارد از یک مشاور خارجی 
در کنار ســرمربی ایرانی برای تیم ملی اســتفاده کند. از زمانی که فدراسیون 
والیبال خبر از فسخ قرارداد ایگور کولاکوویچ به دلیل تعویق المپیک توکیو داد، 
گمانه زنی های زیادی پیرامون آینده نیمکت تیم ملی مطرح شده است. آنطور 
که شنیده می شود داورزنی به دنبال استفاده از ظرفیت داخلی)سرمربی ایرانی( 
است و می خواهد یک مشاور خارجی هم در کنار تیم ملی والیبال داشته باشد. 
همان طور که از قبل پیش بینی می شــد داورزنی به دنبال این است تا خولیو 
ولاسکو را به عنوان مشاور فنی به ایران بازگرداند و از یکی از سرمربیان داخلی 
روی نیمکت استفاده کند. حالا اگر ولاسکو پاسخ منفی بدهد، به نظر می رسد 

فدراسیون به دنبال گزینه دیگری برای همین پست خواهد رفت.
*محمد نعمتی، ملی پوش ۲۰ ساله تیم ملی اسکیت جوانان که سابقه قهرمانی 
مسابقات بین المللی کره جنوبی در سال۱۳9۷ را دارد، بر اثر ابتلا به کرونا جان 
باخت.این اســکیت باز جوان که اهل استان خراسان رضوی است، در روزهایی 
که شــیوع ویروس کرونا خیلی از مردم جهان را درگیر کرده، جان خود را از 

دست داد تا جامعه اسکیت عزادار شود.
سرویس ورزشی روزنامه کیهان این ضایعه را به خانواده محمد نعمتی و جامعه 

ورزش تسلیت می گوید و برای آنها از خداوند منان آرزوی صبر دارد.
*سرپرست فدراسیون بدن ســازی و پرورش اندام توسط وزیر ورزش منصوب 
شــد تا ریاست پورعلی فرد رسما به پایان برســد. پورعلی فرد، رئیس قدیمی 
فدراســیون بدن سازی و پرورش اندام با توجه به پایان دوره خدمتش، در پایان 
اردیبهشــت ماه بازنشســته و در نهایت محمدتقی امیری خراســانی با حکم 
وزیر ورزش به عنوان سرپرســت فدراسیون بدن سازی و پرورش اندام منصوب 
شد.امیری خراسانی که سابقه مدیرکلی اداره ورزش کرمان را در کارنامه دارد، 

هم اکنون رئیس موسسه ورزش و تفریحات سالم جزیره کیش است. 
*محمدجــواد معنوی نــژاد، بازیکن بااخلاق تیم ملی ایــران با نظر مصطفی 
کارخانه، ســرمربی بلندقامتان سایپا، نارنجی پوشان را در فصل 99 لیگ برتر 
والیبال ایران، همراهی خواهد کرد. همچنین محمد ترکاشوند، سرمربی فصل 
پیش تیم والیبال پیکان هم قرارداد خود را برای یک سال دیگر با این باشگاه 

تمدید کرد.

۱۴ هزار و ۶۰۰ واحد مسکونی در سراسر کشور  با 
حضور معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان برنامه و 
بودجه، معاون راه و شهرسازی و معاون بازسازی بنیاد 
مسکن انقلاب اســلامی از طریق ویدئوکنفرانس در 

ایرانشهر افتتاح شد. 
مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اســلامی سیســتان و 
بلوچســتان در حاشیه این مراسم اظهار داشت: از این تعداد 
چهار هزار و ۱۰۰ واحد مسکونی ویژه محرومین این استان 

بود که به صورت همزمان در سراسر کشور افتتاح شد.
ســید خلیل منبتی ، گفت: بیش  از ۳9۰ میلیارد تومان 
جهت ســاخت واحدهای مســکونی محرومین سیستان و 
بلوچستان تخصیص داده شــده که ۲۴۰ میلیارد تومان در 
قالب تســهیلات و ۱5۰ میلیارد تومان نیز به عنوان کمک 

بلاعوض به متقاضیان پرداخت شده است.
 وی بیــان کرد: با تلاش شــبانه روزی همــکاران بنیاد 
مســکن سیستان و بلوچستان ساخت واحدهای مسکونی با 

جدیت در حال ســاخت است که در دو ماه گذشته بیش  از 
چهار هزار و ۱۰۰ واحد مسکونی پایان یافته و روز سه شنبه  

تحویل مردم این استان شد.
مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب سیســتان و بلوچستان 
گفت: عملیات ســاخت یکهزار و 9۰۰ واحد مسکونی دیگر 
نیــز که اجرای فونداســیون و اســکلت آن در حــال اتمام 
اســت در آینده ای نزدیک تحویل روســتاییان این استان 

خواهد شد.

همدان - خبرنگار کیهان:
جانباز 7۰ درصد همدانی »مهراب مرادی« پس از ســال ها تحمل 
درد و رنج ناشی از جراحات جانبازی، به جمع یاران شهیدش پیوست.
جانباز ۷۰ درصد مهراب مرادی از جانبازان شــیمیایی استان همدان بود 
که در ۱۳ فروردین سال ۱۳6۷ در منطقه دیاره عراق از ناحیه چشم، پوست، 
و دستگاه تنفسی به درجه جانبازی نائل آمد. شهید مرادی متولد سال ۱۳۴8 
و دارای دو فرزند پسر و یک فرزند دختر است و در 5 خرداد ماه بعد از تحمل 
۳۲ سال درد و رنج ناشی از جراحات ندای حق را لبیک گفت و به جمع شهدا 
پیوست. گفتنی است پیکر این یار سفرکرده در جوار شهدای انقلاب و دوران 

دفاع مقدس در باغ بهشت شهر همدان به خاک سپرده شد.

رشت- خبرنگار کیهان: 
فرمانده انتظامي استان گیلان از رفع تصرف هفت 
هزار متر مربع از اراضی ملی به ارزش 7۰ میلیارد ریال 

در بخش چاف شهرستان لنگرود خبر داد. 
سرتیپ »عزیزاله ملکي« گفت : در پی دریافت گزارشي 
مبنی بر تصــرف اراضی ملی در نوار ســاحلی بخش چاف 
شهرستان لنگرود، رسیدگی به موضوع در دستور کار پلیس 
قرار گرفت. وی افزود: با بررسي هاي صورت گرفته مشخص 
شــد دو نفر هفت هزار متر مربع از اراضی ملی را به تصرف 
خود درآورده و ضمن ســاخت و ســاز، آن را با دیوارکشی 
محصور کرده اند. وي با اشــاره به اینکه در این رابطه پرونده 
قضایي تشکیل شد بیان داشت: با حکم قضایي، رفع تصرف 
انجــام و کلیه آثار تجاوز جمع آوری شــد. وی تصریح کرد: 
متصرفــان 59 و 6۱ ســاله که هیچ گونــه مدارکی دال بر 
مالکیــت این اراضی نداشــتند با تکمیــل پرونده به مرجع 

قضایي معرفي شدند.

آغاز ساخت ۱۰۶ مجتمع روستایی 
در استان مرکزی 

مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اسلامی از آغاز ساخت ۱۰۶ مجتمع 
روستایی در این اســتان خبر داد و گفت: پرداخت ۴۰۰ میلیون ریال 
تســهیلات پنج درصد و ۸۰ میلیون ریال وام بلاعوض از محل حساب 
۱۰۰ امام خمینی)ره( از جمله تسهیلات به متقاضیان واحدهای مسکونی 

این مجتمع ها است. 
»محمدرضا رضا فرح«، در گفت وگو بــا ایرنا افزود: متقاضیان می توانند با 
ودیعه گذاری ۲۰۰ تا ۳۰۰ میلیــون ریال و عقد قرارداد با بانک های مورد نظر 

بنیاد مسکن برای واحدهای روستایی اقدام کنند.
وی اظهار داشت: ســاخت مجتمع های روستایی مرسوم نبود و متقاضیان 
خود اقدام به ساخت واحدهایی می کردند که استاندار لازم را نداشتند، بنابراین 

بنیاد مسکن با عقد قرارداد با بانک ها برای ساخت مجتمع ها اقدام کرده است.
وی با بیان اینکه واحدهای این مجتمع ها با زیربنای 6۰ تا ۱۰۰ متر مربع، 
در روستاهایی مهاجرپذیر ساخته می شوند و فرصت خانه دار شدن برای جوانان 
را  فراهم می کنند، گفت: نخستین سری این مجتمع ها تا پایان امسال تکمیل 

و به متقاضیان واگذار می شود.

شهردار قره آغاج
 بر اثر سانحه برق گرفتگی درگذشت

علی لازمی شهردار شهر قره آغاج شهرســتان چاراویماق بر اثر 
سانحه برق گرفتگی دار فانی را وداع گفت.

این حادثه در باغ شخصی وی و بر اثر برق سه فاز اتفاق افتاده است.
علی لازمی پیش از شــهرداری شــهر قره آغاج، به عنــوان دبیر آموزش و 
پرورش فعالیــت می کرد و مدتی هم به عنوان خبرنگار با خبرگزاری جمهوری 

اسلامی در دفتر مراغه همکاری می کرد.
قره آغاج جنوبی ترین شــهر در بین مراکز شهرستان های استان آذربایجان 

شرقی و مرکز اداری شهرستان چاراویماق است.
قره آغــاج 65 کیلومتر با میانه، ۷۰ کیلومتر با هشــترود و ۱9۳ کیلومتر با 

تبریز )مرکز استان آذربایجان شرقی( فاصله دارد.

جانباز همدانی به جمع شهدا پیوست

کشف 311 دستگاه خودروی احتکار شده 
در اراک، خوی و قم 

سرویس شهرستان ها:
3۱۱ دستگاه خودروی احتکار شده در شهرستانهای اراک، خوی و 

قم کشف و ضبط شد.
بــه گزارش خبرنگار کیهــان از اراک فرمانده انتظامی اســتان مرکزی از 
شناســایی ســه  پارکینگ احتکار خودرو در طرح عملیاتی پلیس و کشف ۷۴ 

دستگاه خودروی احتکار شده در شهرستان اراک خبر داد. 
سرتیپ  حسن مفخمی شهرســتانی، گفت: ماموران اداره مبارزه با جرایم 
اقتصادی پلیس آگاهی و پلیس امنیت عمومی استان از وجود سه پارکینگ دپو 

و احتکار خودروهای صفر در شهرستان اراک مطلع شدند.
وی افزود: به منظور بررسی موضوع با هماهنگی انجام شده با مرجع قضائی 
ســه پارکینگ مورد اشاره توسط ماموران مورد بازرسی قرار گرفت که طی آن 

۷۴ دستگاه خودروی صفر  احتکار شده کشف شد.
 وی ادامه داد: با کشف این انبارها سه نفر دستگیر و پس از تشکیل پرونده 

و برای سیر مراحل قانونی به مرجع قضائی معرفی شدند.
دادســتان خوی هم گفت: ۲8 دســتگاه خودرو صفر که توســط یکی از 

نمایشگاه داران این شهرستان احتکار شده بود، کشف و ضبط شد. 
حمید صمدزاده ، اظهار داشــت: در  پی کســب اخبــاری مبنی بر اینکه 
فــردی به نام »پ - ش« مالک گالری خودرو در خوی اقدام به احتکار تعدادی 
خودرو صفــر کیلومتر در پارکینگ منزل خود کرده به دســتور  مقام قضایی 

بازرسی محل های مد نظر صادر شد.
وی بیان کرد: در بازرســی از این محل ها، ۲8 دســتگاه خودرو در انواع و 
مدل های مختلف از جمله ۱۱ دســتگاه خودرو سواری پژو پارس، سه دستگاه 
هایما، ســه دستگاه پراید، یک دستگاه خودرو ال 9۰، چهار دستگاه خودرو رنو 
ساندرو، دو دستگاه پژو ۴۰5، سه دستگاه پژو ۲۰6 و یک دستگاه دنا کشف شد.

دادستان خوی گفت: نمایشگاه خودرو و پارکینگ مربوط به این فرد پلمب 
و پرونده جهت رسیدگی و انجام تحقیقات مقدماتی به بازپرسی ارجاع شد.

 فرمانده انتظامی اســتان قم هم از شناسایی محل نگهداری ۲۰9 دستگاه 
خودرو صفرکیلومتر به ارزش بیش از ۲55 میلیارد ریال طی ۲ هفته گذشــته 

در قم خبر داد. 
ســرتیپ ســید محمود میرفیضی، گفت: طی ۱۴ روز گذشــته با تلاش 
کارآگاهان اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی اســتان قم، ۱۳ محل 
احتکار خودروهای صفرکیلومتر شناســایی شــد و محل مذکور مورد بازرسی 

قرار گرفت.
وی اضافــه کرد: در نتیجه این بازرســی ها ۲۰9 دســتگاه خودرو ایرانی و 
خارجی، بنا به نظر کارشناسان به ارزش بیش از ۲55 میلیارد ریال کشف  شد.

پرایــد،  دســتگاه   5۷ شــامل  را  شــده  احتــکار  خودروهــای  وی 
رانــا،  پــارس، ۲ دســتگاه  پــژو  پــژو ۲۰6، ۳۲ دســتگاه  ۱۲ دســتگاه 
 ۲ دســتگاه پــژو ۲۰۷، ۱۲ دســتگاه پــژو ۴۰5، ۲ دســتگاه آریســون، 
۳ دســتگاه هایما، ۷ دســتگاه ســمند، یــک دســتگاه دنا، ۲ دســتگاه دنا 
 پــلاس، یک دســتگاه دانگ فنگ، ۱6 دســتگاه تیبا، 5 دســتگاه پراید وانت،

۱۲ دســتگاه ســاندرو، ۴ دستگاه ال 9۰، ۴ دستگاه نیســان وانت، 5 دستگاه 
ســاینا، 9 دستگاه کوئیک، ۳ دستگاه برلیانس، ۱۲ دستگاه جک، یک دستگاه 
ســانتافه، ۲ دستگاه جیلی، یک دستگاه آزرا، یک دستگاه سراتو و یک دستگاه 

پیک ریج دانست.

رئیس کل دادگستری خوزستان از رهایی ۴۶ محکوم به قصاص نفس از چوبه دار با میانجی گری 
شوراهای حل اختلاف استان طی سال گذشته خبر داد. 

به گزارش ایرنا ، حجت الاســلام صادق مرادی،  اظهار داشت: اعضاء شوراهای حل اختلاف این استان در 
ســال 98 با تلاش و کوشــش خود توانستند با جلب رضایت اولیای دم ، این تعداد محکومین به قصاص را از 

چوبه دار نجات دهند.
 در بخش دیگری از این نشســت، حجت الاسلام حکمت  علی مظفری معاون رئیس قوه قضائیه و رئیس 
مرکز شــوراهای حل اختلاف کشور اظهار داشت: در سال جاری باید از تمام ظرفیت ها برای ارتقاء و توسعه 
فرهنگ صلح و سازش و اصلاح ذات البین استفاده و بهره برد و با تلاش مضاعفی پرونده های مهم را با مصالحه 

مختومه کرد.
وی از هماهنگی های صورت گرفته جهت تاسیس صندوق قرض الحسنه برای اعضاء و کارکنان شوراهای 

حل اختلاف خبر داد و گفت: این موضوع در حال سپری کردن مراحل قانونی آن است.
معاون قضایی و رئیس شوراهای حل اختلاف خوزستان در بخش دیگری از این نشست، میزان مصالحه 
شــوراهای حل اختلاف خوزســتان در ســال  98 را بیش از ۳۳ درصد اعلام کرد و گفت: با همت ، تلاش و 
کوشش اعضاء شوراهای حل اختلاف خوزستان در سال گذشته بیش از  ۳۳ درصد پرونده های قابل مصالحه 
با صلح و ســازش مختومه شده اند و امسال با تلاش مضاعف و استفاده از تمام ظرفیت ها ، امیدواریم افزایش 

چشمگیر در آمار مصالحه ها داشته باشیم .

دهیار روستای شاخ کوپال بخش غیزانیه از توابع 
اهواز، گفــت: مردم هر تانکر آب را به قیمت ۲۰۰ هزار 

تومان خریداری می کنند. 
اســماعیل جامعی، در گفت وگو با باشــگاه خبرنگاران 
جوان، افزود: حدود دو ماه است که آب لوله کشی در غیزانیه 
و روستا های تابعه آن قطع شده، البته سال های زیادی است 
که مردم این منطقه با مشکل تامین آب و فشار کم آن دست 

به گریبان هستند.
او افــزود: طی دو ماه اخیر، به دلیل شکســتگی خطوط 
لولــه انتقال آب از رامهرمــز به غیزانیه، آب قطع شــده و 
علی رغم اینکه آبفای روســتایی خوزستان وعده تامین آب 
با تانکر های ســیار آبرسان داده، مردم مجبورند برای مصرف  
آب آشامیدنی، شست و شو و دامداری هر تانکر آب را به مبلغ 

۲۰۰ هزار تومان خریداری کنند.

وی با بیان اینکه آب و فاضلاب خوزستان و آبفار استان 
بــرای تکمیل خطــوط انتقال آب با مشــکل نبود بودجه و 
همچنین جوشکاری خطوط شکسته آب مواجه شده است، 
اظهار داشــت: قبلاً تانکر های آبرسان به روستا می آمدند، اما 
کیفیت این آب بســیار پایین اســت و نه تنها برای مصرف 
خوراکی و پخت غذا مناسب نیست، بلکه نمی توان از آن برای 

شست و شو هم استفاده کرد.
دهیار روستای شاخ کوپال بخش غیزانیه تصریح کرد: از 
صبح  سه شنبه پیگیر دریافت یک تانکر آب برای این روستا 
هســتیم و تاکنون هیچ کس پاسخگوی ما نبوده و هیچ تانکر 

آبی به روستا نیامده است.
عادل حرباوی سرپرست شرکت آب و فاضلاب روستایی 
استان خوزستان  گفت:که هر روز تانکر های سیار آبرسان، کار 
آبرسانی به روســتا ها را تا پایان عملیات تکمیل پروژه خط 

انتقال آب به بخش غیزانیه را انجام می دهند 
او گفت: از صبح  سه شــنبه۲۰ دستگاه تانکر آبرسان به 
روستا های فاقد آب اعزام شده و عملیات آبرسانی با همکاری 
ارگانها و ســازمان هایی از جمله؛ ســتاد اجرایی فرمان امام 
خمینــی)ره(، اداره کل منابــع طبیعی آبخیزداری اســتان 
خوزســتان، امور عشــایر اســتان و. .. در حال انجام است و 

مشکلی در این زمینه وجود ندارد.
حرباوی اظهار داشــت: با توجه به اینکــه پروژه انتقال 
آب از شــیبان به غیزانیه پروژه ای عظیم است، تا سه هفته 
آینده تکمیل خواهد شد و بخش زیادی از مشکل اهالی برای 
تامین آب رفع می  شود و کاهش کیفیت آب به دلیل افزایش 
تولید آب است و طبیعی است که کدورت آب بالا باشد، اما 
با بهره برداری در موعد مقرر، شاهد بهره مندی روستاییان از 

آب شرب سالم خواهیم بود.

مدیرکل حفاظت محیط زیســت استان مرکزی 
گفت: ۸۰ درصد از سطح منبع آبی فصلی تالاب کویری 
میقان اراک در بهار امســال با حجم بارندگی  مناسب 
آبگیری شــده است که این مهم در مهار ریزگردهای 

محلی و اکوسیستم تالاب نقش کلیدی دارد. 
»رضــا میرزایــی« ،  در گفت و گو با ایرنا افزود: ســطح 
آبگیری  شــده شــامل پهنه آبی ۱۲ هزار هکتاری در تالاب 
میقان اراک است که دریاچه با سه جزیره در وسط، قسمت 

کویری و دشت های اطراف را شامل می شود.
وی بیان کرد: با توجه به بارش  مطلوب بهاره و شــرایط 
مناسب زیستی در تالاب میقان، تخم گذاری و زادآوری برخی 
از پرندگان مهاجر تابستان  گذران در این زیستگاه طبیعی آغاز 
شده اســت. مدیرکل حفاظت محیط زیست استان مرکزی 
ادامه داد: پرســتو دریایی، کاکایــی ارمنی، کاکایی صورتی، 
چوب پا، آووست و خروس کولی از جمله پرندگانی هستند 
که در این جزایر و حاشــیه تالاب میقان اراک تخم گذاری و 
جوجه آوری می کنند. میرزایی اظهار داشت: مهاجرت بهاره 
پرندگان آبزی و کنارآبزی از فروردین ماه امســال به استان 
آغاز شــده و برخی از گونه های این پرنــدگان نیز در جزایر 
تالاب  تخم گذاری کرده اند. وی عنوان کرد: تالاب میقان اراک  
سالانه بیش از ۱۰۰ هزار قطعه پرنده آبزی و کنار آبزی را در 
فصل کوچ پذیرا است که حدود پنج هزار قطعه از این پرنده ها 
با توجه به شرایط مناســب موجود زادآوری می کنند و این 
مهم موجب ایجاد تنوع زیستی و ایجاد چشم اندازی متفاوت 

در این پهنه اکولوژی شده است.

ایلامی مقیم تهران هزینه تحصیل  بانوی خیر 
دانش آموزان منطقه محروم گلدره هلیلان و مدرسه 

گل گل آبدانان را تقبل کرد. 
مهین عباسی ، دانش آموخته دکترای روابط بین الملل، 
متولد شهرستان آبدانان از توابع استان ایلام است و علاوه 
بر کمک به مناطق محروم اســتان، سرپرســتی معنوی 
خواهــر و برادرهای زینب، دختر ۱۱ ســاله هلیلانی که 

چندی پیش خودکشی کرد را بر عهده گرفته است.
ایــن بانوی ایلامی در گفت و گو بــا ایرنا از کمک ۱۰ 
میلیــون ریالی جامعه ایلامیان مقیــم مرکز )جام( برای 
خرید کتاب دانش آموزان مدرسه ای در هلیلان خبر داد و 
گفت: بیش از ۳۰ میلیون ریال نیز برای تجهیز سرویس 

بهداشتی مدرسه ای در گل گل هزینه شده است.
عباسی با اشــاره به اینکه وسایل گرمایشی برقی در 
کلاس های مورد نظر، جایگزین وســایل نفتی می شود، 
اظهار داشــت: در آینده نزدیک گلــکاری فضای مدارس 
مناطــق محروم و تجهیــز و تکمیل اتــاق دانش آموزان 
در روســتاهای هدف از برنامه های جــام بانوان و جامعه 

ایلامیان مقیم مرکز خواهد بود.
وی با بیان اینکــه در حال حاضر، دغدغه اصلی این 
تشکل مردم نهاد، تکمیل خانه خواهر و برادرهای کوچک 

زینب دختر ۱۱ ساله هلیلانی است.
همچنین این بانوی ایلامی عضو تشــکل مردم نهاد 
جام بانــوان ۳۰ میلیون ریال را به صــورت نقدی برای 
رفع مشــکلات آموزشی و بهداشتی مدارس دبستان های 
ســلمان فارســی گل گل بالا و نیز بلال روستای گل گل 
پایین شهرســتان آبدانان اهدا و نســبت به تهیه وسایل 
ورزشی، کتب غیردرسی، تجهیزات سرمایشی و گرمایشی 

برای مدارس مذکور قول مساعد داد.

انهدام باند شرکت هرمی در قم
قم- خبرنگار کیهان : 

جانشین فرمانده انتظامی استان قم از شناسایی یک شرکت هرمی 
و دستگیری چهار  نفر از اعضای آن در قم خبر داد.

بهادر اســماعیلی ، اظهار کرد: در پــی دریافت خبری مبنی بر فعالیت یک 
شــرکت هرمی در قم، بررسی موضوع در دســتور کار کارآگاهان پلیس آگاهی 
استان قرار گرفت. وی تصریح کرد: پس از تحقیقات به عمل آمده صحت موضوع 
محرز شد و کارآگاهان پلیس آگاهی محل فعالیت اعضای این باند را در یک کافه 
شناسایی کردند. وی بیان داشت: چهار نفر از اعضای این شرکت هرمی دستگیر 

و تعداد زیادی دفترچه راهنمای عضویت از محل کشف شد.
اسماعیلی گفت: در نهایت متهمان به همراه پرونده تشکیل شده برای انجام 

مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی استان شدند.

رشت - خبرنگار کیهان : 
دختری ۱۴ ســاله که پس از مدت ها با مردی 
3۰ ســاله فرار کرده بود، با شکایت پدرش توسط 
نیروی انتظامی پس گرفته و به خانه بازگشــت، 
اما پس از اصرار بر ازدواج با مرد 3۰ ســاله توسط 

پدرش به قتل رسید. 
ضعف اطلاع رسانی منابع رسمی و عدم موضع گیری 
به موقع مســئولان شهرســتان موجب  شــد  تا برخی 
رســانه ها به حــدس و گمان و شــایعات دامن زده و با 
گل آلود کردن فضا کشــته شدن این دختر ۱۴ ساله را 

به مسائل مذهبی ربط بدهند.
فرماندار تالــش با تائید قتل این دختر توســط 
پدرش، شــایعات مبنی بر وجود اختلافات مذهبی را 

قویاً تکذیب کرد.
سید عیســی مهدوی، با اشاره به اینکه ازدواج اهل 
سنت و شیعه در منطقه تالش از دیرباز رایج است، افزود: 
خوشبختانه همه ساله شــاهد ثبت ازدواج صدها زوج از 

خانواده های سنی و شیعه در تالش با یکدیگر هستیم.
وی با بیان اینکه ســن پاییــن دختر و اختلاف ۱6 
ســاله ســنی دلیل مخالفت خانواده دختر برای ازدواج 
بوده اســت، گفت: برخلاف شایعه سازی ها این موضوع 
هیچ گونه ارتباطی به مســائل مذهبی ندارد و ناشــی از 

بد سرپرستی خانواده می باشد.
پدر رومینا ۳۷ ســاله و اهل روستای سفید سنگان 
لمیر در بخش حوبق تالش می باشد که به شغل خرید و 

فروش دام مشغول است.

سفیدرود 2 قربانی گرفت
 رشت- خبرنگار کیهان: 

فرمانده انتظامي رشــت از غرق شــدن دو جوان ۱۶ و ۲۱ساله در 
رودخانه سفیدرود خبر داد. 

ســرهنگ »علی رمضانی« اظهار داشــت: در پی تماس شهروندان با مرکز 
فوریت هاي پلیسي ۱۱۰ و اعلام غرق شدن یک جوان ۲۱ ساله و یک نوجوان 
۱6 ســاله در رودخانه سفیدرود روستای پیشــکنار، بلافاصله ماموران انتظامي 

بخش سنگر به محل مورد نظر اعزام شدند.
وی افزود: پس از حضور پلیس و تیم هاي امدادي در محل اعلامي و بررسي 
هاي به عمل آمده مشخص شد جوانی ۲۱ ساله به همراه یک نوجوان ۱6 ساله 
براي تفریح و شنا به رودخانه سفیدرود رفته و به علت ناآشنایي به فنون شنا در 

این رودخانه غرق شده اند.
وی ادامه داد: به علت شدت جریان آب تاکنون سعي گروه هاي امدادي برای 

پیدا کردن اجساد بي نتیجه بوده و تلاش برای یافتن آنها ادامه دارد.
۲ کشته حاصل برخورد پراید با کامیون

شیراز- خبرنگار کیهان: 
رئیس پلیس راه شمالي استان فارس گفت: بر اثر برخورد پراید با 
یک کامیون در محور مواصلاتي »داراب- بندرعباس« دو نفر کشته و 

چهار نفر مجروح شدند. 
سرهنگ »عبدالهاشــم دهقاني« بیان کرد: در پي اعلام یک فقره تصادف 
فوتي در محور مواصلاتي »داراب- بندرعباس« بلافاصله مأموران به محل مورد 
نظر اعزام شــدند. وي افزود: ماموران در بررســي هاي اولیه مشاهده کردند یک 

سواري پراید با هفت سرنشین با یک کامیون به شدت برخورد کرده است.
وی با بیان اینکه در این حادثه دو نفر از سرنشــینان پراید فوت و چهار نفر 
دیگر مجروح و به بیمارستان منتقل شدند، گفت: کارشناسان در صحنه حاضر و 
علت وقوع این حادثه را توجه نکردن به جلو از جانب راننده کامیون اعلام کردند.

کشف ۱5 کیلوگرم مرفین
 در فردیس 

فرمانــده انتظامی شهرســتان فردیس گفت: با 
شناسایی و دستگیری یک نفر قاچاقچی مواد مخدر 

۱۵ کیلوگرم مرفین از وی کشف شد. 
 سرهنگ بیژن جنتی، در گفت و گو با ایرنا افزود: در پی 
انجــام اقدامات اطلاعاتی بر روی عناصــر تهیه و توزیع مواد 
مخدر مشــخص شــد که یکی از فعالان این حوزه به تازگی 
مقادیــر قابل توجهی مواد مخدر را از اســتان های شــرقی 
خریداری  و به شهرستان فردیس انتقال داده است. وی بیان 
داشت: بلافاصله تیمی از مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 
شهرستان فردیس با هماهنگی مقام قضائی به مخفیگاه متهم 
اعزام شده و در بازرسی از آنجا مقدار ۱5 کیلوگرم مرفین که 

در ۱5 بسته یک کیلوگرمی آماده فروش بود کشف کردند.

افتتاح حدود ۱۵ هزار واحد مسکونی محرومین  در ایرانشهر

اهالی روستای غیزانیه، سرگردان در طلب آب

رهایی ۴۶ محکوم به قصاص نفس  در خوزستان بانوی ایلامی هزینه تحصیل 
دانش آموزان محروم هلیلان 

را تقبل کرد

رفع تصرف اراضی ملی
 7۰ میلیاردي در لنگرود

۸۰ درصد تالاب میقان اراک 
آبگیری شد

قتل دختر ۱۴ ساله تالشی
 ربطی به اختلافات مذهبی ندارد


